

正面

用户指南 | User Guide

sanag S8S Ultra

包装清单

充电仓 x1

Type-C充电线 x1

左耳机 x1 右耳机 x1

说明书 x1

规格参数

蓝牙版本: V6.0 充电仓电池容量: 400mAh

耳机电池容量: 39mAh 充电仓输入: 5V 0.5A

FCC ID: 2BNT0-S8S-ULTRA 传输距离: 10米(无障碍物)

自动开机和配对

● 打开充电仓盖子，耳机自动开机并自动进入配对状态。

● 耳机配对时，主耳机冰蓝灯闪烁，副耳机灯熄灭。

* 手动进入配对：两个耳机在充电仓，充电仓开盖，长按充电仓按键6秒，充电仓红灯常亮3秒后松开放置，此时冰蓝灯闪烁两秒，耳机开始配对搜索。

● 打开手机蓝牙设置，搜索配对名“sanag S8S Ultra”，点击连接。

● 下次使用时，打开充电仓，耳机即可自动连接。

如何正确佩戴耳机

切勿过度弯折或拉伸耳挂，以保证最佳佩戴体验。

● **正确佩戴示例**

* 佩戴时请左右(左/右)耳机

● **错误佩戴示例**

前后佩戴 出音孔未对准耳道

耳机触摸操作指引

接打电话:

● 双击: 接听 / 挂断

● 长按: 拒接

音乐控制:

● 双击: 暂停 / 播放

● 三击: 上一曲(左) / 下一曲(右)

语音助手:

● 长按3秒: 语音助手

● 单击: 打断AI语音对话

给充电仓充电

● 请自备5V/2A内适配器配合附带的Type-C充电线为充电仓充电。

● 充电中: 橙灯常亮

● 充满后: 冰蓝色灯常亮

其它更多功能

● **手动开机**

● 如果耳机从充电仓取出时没有自动开机，需按住耳机触摸键(两个耳机)3秒，耳机即可开机。

* 自动关机: 如果耳机超过1分钟没有检测到设备上，耳机将自动关机。

● **游戏模式**

● 下载安装Sanag App，连接耳机后在App设备界面打开游戏模式。

● **恢复出厂设置**

● 两个耳机在充电仓内，打开仓盖，长按充电仓按键9秒，充电仓指示灯橙灯常亮3秒后快闪3次，耳机恢复出厂设置。

● **充电仓电量显示**

● 50%-100%: 冰蓝灯

● 20%-50%: 橙灯

● <20%: 红灯

● **连接新设备/双设备连接**

● 手动操作: 两个耳机在充电仓，充电仓开盖，长按充电仓按键3秒，冰蓝灯呼吸闪烁后松开放置，耳机开始搜索新设备(同时保持原设备连接)。

● APP操作: 1.将耳机与设备连接后，进入sanag APP开启双设备连接; 2.选择连接新设备，按照APP指引与第二个设备建立连接。

APP操作指引

● APP下载: sanag耳机能够配合sanag APP进行使用，可在各大应用商店搜索sanag，也可扫描下方二维码下载安装。

● 设备连接:

1. 打开手机蓝牙，连接sanag S8S Ultra;

2. 打开APP，点击添加设备，完成相关权限授权;

3. 等待5-10秒，设备完成连接。

智能语音助手

1. sanag APP成功连接设备后，在耳机设备界面，打开“智能语音助手”功能。

2. 对耳机说出以下命令词控制耳机:

● 唤醒/唤醒(唤醒 sanag 银河AI)

● 播放音乐 / 停止播放

● 增大音量 / 减小音量

● 接听来电 / 挂掉来电

● 播放上一首 / 播放下一首

为了保持良好的产品性能，建议您定期清洁和保养耳机

● 清洁耳机表面，用蘸有少量清水的软布轻擦，注意避免耳机浸水，防尘防水。

● 清洁耳机口。如耳机口有灰尘或异物，必要时使用镊子取出，不要对耳机口用力吹气或吸气，否则可能损坏耳机。

● 避免让水进入耳机内部，若不慎受潮，需晾干后使用。

注意事项

● 避免高温暴晒或接触化学清洁剂。

● 存放时保持干燥，远离潮湿环境。

● 存放时使用柔软保护套，减少碰撞和灰尘积累。

● 定期保养可保持音质稳定性，避免影响电子元件。

* 如在清洁或使用过程中遇到任何问题，请及时联系我们客服，我们将竭诚为您服务。

电子信息产品有害物质声明

5

部件名称	有害物质	铅(Pb)	汞(Hg)	镉(Cd)	六价铬(Cr(VI))	多溴联苯(PBBs)	多溴二苯醚(PBDEs)
PCB		○	○	○	○	○	○
塑料		○	○	○	○	○	○
附件		○	○	○	○	○	○

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。

○: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量要求以下。

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T26572规定的限量要求。

温馨提醒: 5年质保是指“环保有效使用期限”，不是产品质量保证期。电子产品均含有铅、汞、镉等有害物质，一旦超期使用，有害物质将可能因为发生外泄或突变，对环境造成污染，或对人体及人身财产造成严重后果。“环保使用期限”是为所有的电子产品都设定要求在此有效期限内使用，超过安全使用年限之后出现的安全风险问题，我们将不再对产品品质负责。

反面

Packing List

Charging Case x1

Left earphone x1 Right earphone x1

Type-C charging cable x1

Manual x1

Specifications

Bluetooth version: V6.0 Charging cradle battery capacity: 400mAh

Earphone battery capacity: 39mAh Charging cradle input: 5V 0.5A

FCC ID: 2BNT0-S8S-ULTRA Transmission distance: 10 meters (unobstructed)

Automatic Power On And Pairing

● Open the charging case lid. The earbuds will automatically power on and enter pairing mode.

● While pairing, the ice-blue light on the primary earbud will flash, while the secondary earbud will remain off.

* Manual pairing: Place both earbuds in the charging case with the lid open. Press and hold the charging case button for 6 seconds. When the red light on the case turns solid red for 3 seconds, release the button. The ice-blue light will flash and the earbuds will begin pairing.

● Open your phone's Bluetooth settings, search for the pairing name "sanag S8S Ultra", and tap Connect.

● The next time you use it, open the charging case and the earbuds will automatically reconnect.

How To Wear Headphones Correctly

Do not bend or stretch the ear hooks excessively to ensure the best fit.

● **Correct wearing example**

* Observe and correctly use left (L) and right (R) earphones

● **Examples of incorrect wearing**

Wearing it backwards The sound outlet is not aligned with the ear canal

HEADPHONE TOUCH BUTTON OPERATION GUIDE

Making and receiving calls:

● Double click: Answer / End call

● Long press: Reject call

Music Controls:

● Double click: Pause / Play

● Triple click: Previous song (left) / Next song (right)

Voice Assistant:

● Long press for 3 seconds: Voice Assistant

● Click: Interrupt AI voice conversation

Charge The Charging Case

● Please bring your own 5V/2A internal adapter and the included Type-C charging cable to charge the charging case.

● Charging: Orange light is always on

● After full charge: ice blue light is always on

Other More Features

● **Manual startup**

● If the earbuds do not power on automatically when you remove them from the charging case, press and hold the Touch button (on both earbuds) for 3 seconds to power them on.

* Auto Power Off: If the headset is not connected to the device for more than 1 minute, the headset will automatically shut down.

● **Game Mode**

● Download and install the Sanag App, connect the headset, and turn on the game mode in the app interface.

● **Restore factory settings**

● Place both earphones in the charging case, open the case cover, press and hold the charging case button for 9 seconds. The charging case indicator light will turn orange for 3 seconds and then flash 3 times quickly. The earphones will be restored to factory settings.

● **Charging case power display**

● 50%-100%: ice blue light

● 20%-50%: Orange light

● <20%: Red light

● **Connecting new device/Dual device connection**

● Manual operation: Place both earbuds in the charging case, open the case cover, press and hold the charging case button for 3 seconds, and release the button after the ice blue light flashes. The earbuds will then start searching for new devices (while keeping the original device connected).

APP Operation Guide

● Download the sanag app, sanag headphones work with the sanag app. Search for sanag in major app stores or scan the QR code below to download and install.

● **Device connection:**

1. Turn on your phone's Bluetooth and connect to the sanag S8S Ultra.

2. Open the app, tap Add Device, and authorize the relevant permissions.

3. Wait 5-10 seconds for the devices to connect.

Smart Voice Assistant

1. After successfully connecting your device to the sanag app, enable the "Smart Voice Assistant" feature on the headset's device interface.

2. Speak the following commands into the headset to control it:

● sanag sanag (Awaken sanag Galactic AI)

● Play music / Stop playing

● Volume up / Volume down

● Answer a call / hang up a call

● Play the previous song / Play the next song

In Order To Maintain Good Product Performance, It Is Recommended That You Clean And Maintain The Headset Regularly

● Clean the earphones by gently wiping them with a soft cloth lightly dampened with clean water. Be careful not to soak the earphones in water and keep them away from dust and moisture.

● Clean the earphone ports. If dust or foreign matter is found in the ports, remove them with tweezers if necessary. Avoid blowing or blowing forcefully on the ports, as this may damage the earphones.

● Avoid allowing moisture to enter the earphones. If they do get wet, dry them thoroughly before using them.

Precautions

● Avoid exposure to high temperatures, sunlight, or chemical cleaning agents.

● Keep the product dry and away from moisture.

● Store in the original protective case to minimize impact and dust accumulation.

● Regular maintenance maintains sound quality and prevents damage to electronic components. If you encounter any problems during cleaning or use, please contact our customer service. We will be happy to assist you.

FCC Warning

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

Thank You!

